
Усвајање буџета Брчко Дистрикта је први корак

Први замјеник високог представника и супервизор за Дистрикт Брчко Мајкл Скенлан поздравио је усвајање
буџета Дистрикта Брчко за 2019. годину.

“Сада  када  имамо  усвојен  буџет,  важно  је  да  власти  у  Брчком  наставе  радити  како  би  осигурале
ефикасност и транспарентност у процесу доношења буџета. Током моје недавне посјете чуо сам јединствен
став да се сљедеће године буџет мора донијети на вријеме, што би створило предвидљиво окружење за
пружање јавних услуга и планирање пословања. Зато поздрављам опредијељеност власти у Брчком да
усвоје нови Закон о буџету на јесен те да заврше процес фискализације у јуну, а то су двије мјере које ће
допринијети  постизању  овог  циља.  Уколико  испоштују  наведене  рокове,  власти  ће  показати  своју
опредијељеност да раде у најбољем интересу грађана Дистрикта Брчко”, закључио је супервизор Скенлан.
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